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Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 66 vedrørende forslag til lov 

om ændring af udlændingeloven (Midlertidig beskyttelsesstatus for visse 
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Spørgsmål nr. 66 fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Integra-

tionspolitik vedrørende forslag til lov om ændring af udlændingeloven 

(Midlertidig beskyttelsesstatus for visse udlændinge samt realitetsbe-

handling af asylansøgninger, når ansøgeren har opnået beskyttelse i et 

andet EU-land m.v.) (L 72): 

 

”Er ministeren enig med socialdemokraternes integrationsord-

fører Mette Reissmann, der har kaldt flygtninge "uønskede gæ-

ster" eller er ministeren enig med næstformanden for den soci-

aldemokratiske folketingsgruppe Ane Halsboe-Jørgensen, der 

den 17. oktober 2014 til Politiken.dk sagde, at Mette Reiss-

mann ikke gav udtryk for socialdemokraternes holdning?” 

 

Svar: 

 

Regeringens holdning er klar.  

 

Vores asylpolitik bygger på en balance, hvor Danmark tager et stort ansvar 

og viser medmenneskelighed ved selvfølgelig at hjælpe i en situation med 

de største flygtningestrømme siden anden verdenskrig. Men vi skal samti-

dig være realister, fordi Danmark er et lille land, der også skal kunne hånd-

tere integrationen. Og det aftvinger en meget stor respekt, når man ser den 

kæmpe indsats, der gøres lokalt. Det vidner om styrken i vores samfund, at 

så mange – ikke mindst frivillige – tager ansvar. 

 

 

 


